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Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7. cikk (2) bekezdése, az Országgyűlésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42. § (8) skk. bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló
10/2014. (II. 24.) OGY határozat 124. § (1) skk. bekezdése alapján ,,Mikor várható a
soroksári Kis-Dunaág kotrása?" címmel írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani
Dr. Nagy Istvánhoz, az Agrárminisztériumot vezető miniszterhez.

Tisztelt Miniszter Úr!

A Ráckevei-Soroksári Dunaág elég rossz állapotba került az elmúlt évtizedekben: jelentős
mennyiségű szennyező anyag került bele, és vastag rétegben halmozódott fel iszap a
mederben. A korábban tervezett komplex felújítási programot részben megvalósították az
elmúlt években. Például többé-kevésbé (és mai napig botrányokat okozó módon)
megvalósították a parti telkek csatornázását, valamint megindult a Tassi-, és várhatóan elindul
a Kvassay-zsilip átépítése, de sem a meder kotrása, sem a Dél-pesti Szennyvíztisztító tisztított
vizének átvezetése a Nagy-Dunába nem valósult meg. Ennek okán a víz mai napig is igen
szennyezett, az iszap pedig csak halmozódik. Különösen nagy probléma van a soroksári
Molnár-szigetet körbeölelő Kis-Dunaág, ahol olyan mértékben halmozódott fel az iszap, hogy
az év nagy részében már csónakkal sem lehet rajta közlekedni. Az illetékes szakemberek
szerint elkerülhetetlen lenne a Dunaág azonnali kotrása (melynek költsége becslések szerint
200-300 millió forintba kerülne), valamint a jövőbeli felhalmozódás megakadályozása miatt
szükség lenne a Dél-pesti Szennyvíztisztító tisztított vizének átvezetésére, a Molnár-szigetre
vezető híd átépítésére, valamint a Gyáli-patak torkolatának átépítésére. Ez utóbbi beruházások
milliárdos nagyságrendűek, melyek mindenképpen kormányzati szándékot és kormányzati
támogatást igényelnek.

Mindezek alapján kérdezem a Miniszter urat:
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-Mikorra számíthatnak a soroksáriak a Kis-Dunaág kotrására, a kapcsolódó beruházások

megvalósítására?

Várom mielőbbi megtisztelő válaszát!

Budapest, 2018 augusztus ,,1-,,

Tisztelettel: dr. abó Szabolcs
függetle országgyűlési képviselő

(LMP frakció)
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